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W odpowiedzi na Pailsk!l interpelacj~ z dnia 18 czerwca 2008 roku uprzeJIllle
informuj~, ze przerwa w nagraniu przebiegu XVIII zwyczajnej sesji Rady Miasta Marki, kt6ra
odbyla si~ w dniu 14 maja 2008 roku wynikala z trwaj!lcego kilkanascie minut braku zasilania
aparatury rejestruj!lcej dZwi~k). Urz!ldzenie rejestruj!lce zasilane jest akumulatorem, kt6ry
w trakcie trwania sesji wyczerpal si~. W zwiqzku z powyzszym wydarzeniem na jednym
z for6w intemetowych pojawily si~ pom6wienia dotycz!lce rzekomego manipulowania
i cenzurowania nagrail z sesji Rady Miasta Marki oraz wycinania z nich niewygodnych pytail
lub ich zak16cania. W zwi¢u z tym wydalem oswiadczenie, w kt6rym stwierdzilem,
ze nagrania te publikowane S!l w calosci, bez zadnych skr6t6w lub innych ingerencji
w integrainose materialu d:i:wi~kowego.

Wejscie w Zycie ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 roku 0 szczeg6lnych zasadach
przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dr6g publicznych (Dz. U. Nr.80 poz.
721 z p6zniejszymi zmianarni) uproscilo procedury zwiqzane z przygotowaniem inwestycji
drogowych. Fundarnentalne znaczenie rna decyzja 0 lokalizacji drogi, kt6rej najistotniejszym
skutkiem jest zatwierdzenie podzialu nieruchomosci wydzielaj!lcego grunty przeznaczone pod
drog~. Grunty te z chwi1!l ujJrawomocnienia decyzji staj!l si~ wlasnosci!l zarz!ldcy drogi.
o wydanie decyzji lokalizacji drogi moze ubiegae si~jej zarz!ldca.

Budowa skrzyzowania AI. Marszalka J6zefa Pilsudskiego i ul. Generala Zaj!lczka scisle
wi!l:i:e si~ z przebudow!l AI. Pilsudskiego (drogi krajowej nr 8) na odcinku kilkuset metr6w.
Teren, na kt6rym moze bye zlokalizowane skrzyzowanie w calosci znajduje si~ w pasie drogi
krajowej nr 8, kt6r!l zarz!ldza Generalna Dyrekcja Dr6g Krajowych i Autostrad. Do instytncji
tej nalezy wi~c prawna inicjatywa w sprawie budowy skrzyzowania. Nie wyklucza to
oczywiscie zabieg6w wladz miasta Marki 0 podj~cie przez Genera1n!l Dyrekcj~ stosownych
dzialail. Nasze starania podj~te w tej sprawie przed kilku laty nie przyniosly spodziewanych
rezultat6w.

Trudno obecnie ocenie zainteresowanie powyzszej instytucji uruchomieniem procedury,
kt6rej skutkiem b~dzie koniecznose uruchomienia inwestycji 0 wartosci kosztorysowej co
najmniej kilku milion6w zlotych. NaleZy parni~ta6, ze AI. Marszalka J6zefa Pilsudskiego po
wybudowaniu drogi ekspresowej nr 8 (obwodnica Marek i Radzymina) stanie si~ drog!l
wojew6dzk!l lub powiatow!l. W najblizszych dniach ponownie wyst!lPi~ do Generalnej
Dyrekcji Dr6g Krajowych i Autostrad w tej sprawie.

Do wiadomosci:
Rada Miasta Marki


